

Amazing 韩国
KOREA 国

02 Way Domestic Flight | 双飞

8D6N

首尔 / 济州岛 + 牛岛 + 探索济州岛海女传奇

SEOUL / JEJU ISLAND + UDO ISLAND
+ DISCOVER THE LEGACY OF JEJU HAENYEO

Tour Code: KCR-3



Korea
韩国



Haenyeo
海女



Camellia Hill
Botanical Garden
山茶花之丘



Begonia Bird Park
海棠飞禽园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Udo Island
牛岛



Udobong Peak
牛岛峰



Eunpyeong Hanok Village
恩平韩屋村



Kyochon Fried Chicken Experience
Kyochon 炸鸡体验



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

D2 ARRIVE INCHEON ✈ SEOUL ✈ JEJU ISLAND

(MOB/L/D)

- ✓ Wearing Hanbok visit Changdeokgung Palace
(Closed on Monday, replace by Gyeongbok Palace)
- ✓ Eunpyeong Hanok Village
(One Cup of Traditional Korean Tea Per Person)
- ✓ Dongmun Traditional Market

D3 JEJU ISLAND 🚢 UDO ISLAND JEJU ISLAND

(B/L/D)

- ✓ Udo Island (Return Ferry Ride+Chartered Car for Sightseeing Around The Island)
(Depend on weather condition, if weather worst, replace by Aquaplanet Jeju)
- Black Sand Beach
- Udobong Peak
(One Peanut Ice Cream for Each Person)
- Hongjodangoe (Pass by)
- ✓ Seongsan Sunrise Peak
- ✓ Seongup Folk Village

D4 JEJU ISLAND

(B/L/D)

- ✓ Jeju Haenyeo Museum
- ✓ Discover the Legendary Story of Haenyeo (Jeju's Sea Women)
*Visit their traditional working area and learn about their diving equipment and unique underwater lifestyle
*Listen to touching stories shared by the Haenyeo about their lives in harmony with the sea.
*Take memorable photos with the Haenyeo and enjoy freshly caught seafood after they return from the sea.
(Depend on weather condition, if weather worst, replace by Aquaplanet Jeju)
- ✓ Tangerine Picking Experience
(July & August: Blueberry Picking)
- ✓ Camellia Hill Botanical Garden
*Spring + Summer: Hydrangea
*Autumn: Pink Muhly Grass/Silver Grass/Chrysanthemum
*Winter: Camellia Flower
- ✓ Handam Coastal Walk (One Americano for Each Person)

D5 JEJU ISLAND ✈ SEOUL SUWON

(B/L/D)

- ✓ Seaweed Museum (DIY Kimchi Experience)
- ✓ Begonia Bird Park
- ✓ Kyochon Fried Chicken Experience

D6 SUWON 🚗 SEOUL

(B/L/D)

- ✓ 63 Sky Picnic Rooftop Observatory
- ✓ Coex Mall Starfield Library
- ✓ Seongsu-dong Cafe Street
- ✓ The Painters HERO Show

D7 SEOUL

(B/L/-)

- ✓ Myeongdong
- ✓ Ikseon-Dong Hanok Street

D8 SEOUL 🚗 INCHEON ✈ DEPARTURE

(B/MOB)

- ✓ Local Food Product

SHOPPING STOP

✓ Cosmetic Shop ✓ Ginseng Shop ✓ Liver Supplement Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

JEJU ISLAND

- ◆ **Discover the Legendary Haenyeo (Jeju's Sea Women)** - Enter the world of Jeju Haenyeo, these brave women who dive without oxygen tanks and collect seafood with their bare hands are known as the symbol of Jeju. Since 2015, Jeju Haenyeo culture was listed as a "UNESCO Intangible Cultural Heritage of Humanity" in 2016. During this visit, you will have the opportunity to explore a haenyeo workshop, learn about their unique working environment and traditional lifestyle, and hear touching stories passed down through generations. If weather and timing permit, you may also witness the haenyeo diving at sea and enjoy freshly caught and cooked seafood prepared by the divers themselves — a truly authentic taste of Jeju's coastal heritage.
- ◆ **Udo Island** - Was named because it resembles a lying cow. It boasts fertile soil, abundant schools of fish, and scenic sights, local heritages (Female Divers, stone walls and stone tombs) as well as natural attractions abound on the island, making it a miniature of Jeju Island.
- ◆ **Seongup Folk Village** - A folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- ◆ **Seongsan Sunrise Peak** - The huge rock towering at the eastern end of Jeju Island is one of the 360 sub-volcanoes of Hallasan Mountain. It is also the world's largest volcanic crater protruding from the coast.
- ◆ **Camellia Hill Botanical Garden** - One of the best gardens in Jeju island. It's gorgeous during the day. More than 500 species of camellia flowers are in bloom which you might be fascinated by the smell of the flowers. Not only from the smell of the flowers, but also from the beautiful scene. Furthermore, you will be able to enjoy the magnificent view of different types of flowers in different seasons.

GYEONGGI-DO

- ◆ **Begonia Bird Park** - Visit the Begonia Bird Park and admire the beautiful flowers, birds and pleasant gardens. Relax in the garden and enjoy the blooming flowers and the laughter of the birds in all seasons.
- ◆ **Kyochon Fried Chicken Experience** - Create your own crispy and flavorful masterpiece inspired by Korea's iconic Kyochon fried chicken. Learn the secrets behind its famous crunch, choose your preferred chicken cuts, fry them to golden perfection, and finish with authentic Korean sauces like soy garlic, honey, or spicy red pepper. A fun and delicious hands-on taste of Korea.

SEOUL

- ◆ **63 Sky Picnic Rooftop Observatory** - Is an open-air observation deck located at the top of the iconic 63 Building in Yeouido, Seoul. Offering panoramic views of the Han River and the city skyline, it provides visitors with a unique rooftop experience high above the city. Guests can enjoy breathtaking scenery during the day and stunning city lights at night, making it a popular destination for sightseeing, photography, and memorable moments in Seoul.
- ◆ **Changdeokgung Palace** - Is one of Seoul's most iconic royal palaces, built in 1405 during the Joseon Dynasty. As the best-preserved of Seoul's Five Grand Palaces, it is renowned for its unique architectural layout that harmoniously follows the natural landscape. Designated as a UNESCO World Heritage Site in 1997, the palace is especially famous for its Secret Garden (Huwon), a masterpiece of traditional Korean garden design that reflects the elegance and lifestyle of the Joseon royal family..



✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

Jeju Black Pork BBQ
Abalone Seafood Claypot
Ginseng Chicken Soup

Jeju Special Four-Color Dumpling Pot
Mackerel Fish
Korean+International Buffet



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Ramada City Hall or Gloucester Hotel or similar class
- ✓ Prumir Hotel or Ansan Square Hotel or similar class
- ✓ Sollago Myeongdong/ Mercure Ambassador Seoul Magok or similar class

x3 Nights
x1 Night
x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Tangerine Picking Experience
采摘橘子体验



Handam Coastal Walk
汉潭海岸散步路



63 Sky Picnic Rooftop Observatory
63天空野餐观景台



精简行程

第一天 启程 ✈ 仁川

第二天 抵达仁川 ✈ 首尔 ✈ 济州岛

(机上用餐/午/晚)

- ✓ 穿韩服游昌德宫 (周一闭馆, 改为参观景福宫)
- ✓ 恩平韩屋村 (每人一杯韩国传统茶)
- ✓ 东门市场

第三天 济州岛 🚗 牛岛 🚗 济州岛

(早/午/晚)

- ✓ 牛岛 (含来回渡轮+岛内包车观光)
(如天气不允许将改为水族馆Aquaplanet)
 - 黑沙滩
 - 牛岛峰 (每人一个花生冰淇淋)
 - 途径西滨白沙
- ✓ 城山日出峰
- ✓ 城邑民俗村

第四天 济州岛

(早/午/晚)

- ✓ 海女博物馆 (若尽柑来遇见你拍摄地)
- ✓ 探索海女传奇
 - * 参观海女的工作场所, 了解她们的潜水装备与作业环境
 - * 聆听海女亲述与海共生的生活故事
 - * 与海女合影留念, 留下珍贵回忆
 - * 静候海女归来后, 享用当天新鲜捕捞的海鲜美食
(如安排不到将改为水族馆Aquaplanet)
- ✓ 采摘橘子体验 (7-8月: 采摘蓝莓体验)
- ✓ 山茶花之丘
 - * 春天&夏天: 绣球花
 - * 秋天: 粉黛子草/芒草/菊花
 - * 冬天: 山茶花
- ✓ 汉潭海岸散步路 (每人一杯美式咖啡)

第五天 济州岛 ✈ 首尔 ✈ 水原

(早/午/晚)

- ✓ 紫菜博物馆 (DIY 泡菜体验)
- ✓ 海棠飞禽公园
- ✓ Kyochon 炸鸡体验

第六天 水原 ✈ 首尔

(早/午/晚)

- ✓ 63天空野餐观景台
- ✓ Coex Mall星空图书馆
- ✓ 圣水洞咖啡街
- ✓ HERO涂鸦秀

第七天 首尔

(早/午/晚)

- ✓ 明洞
- ✓ 益善洞文青胡同

第八天 首尔 ✈ 仁川 ✈ 回程 (早/机上用餐)

- ✓ 土产店

购物店

- ✓ 化妆品总汇
- ✓ 人参专卖
- ✓ 护肝宝专卖店

观光景点:

济州岛

- ◆ **探索济州海女文化传奇** - 走进济州海女的世界——这群不带氧气瓶、徒手潜水采集海产的女性勇士, 被誉为济州的象征。济州海女文化于2015年起, 陆续被认定为「国家重要渔业遗产」、「国家非物质文化遗产」、并于2016年列入「联合国教科文组织人类非物质文化遗产」, 2023年更获选为「全球重要农业文化遗产」。您将有幸参观海女工作室, 深入了解海女的工作环境与生活方式, 聆听她们代代相传的动人故事。若天气与时间允许, 更可亲眼目睹海女下海作业, 随后品尝她们亲手现采现煮的新鲜海产, 体验最地道的海味人生。
- ◆ **牛岛** - 牛岛是一座位于济州岛东侧的珊瑚岛, 岛上仅生活着不到2000名人在这里从事打捞、农作, 使得岛上的自然风光得以保存这里的海水碧蓝连天, 沿着海岛你会看见各色的石壁沙滩, 美不胜收。这里得天独厚的自然风光使这里成为众多韩国影视作品的拍摄地。
- ◆ **城邑民俗村** - 城邑民俗村是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留了古代村庄的原貌。
- ◆ **城山日出峰** - 矗立在济州岛东端的巨大岩石, 为汉拿山360个火山之一, 也是世界最大突出于海岸的火山口。
- ◆ **山茶花之丘** - 拥有世界上最大的三茶花, 花期最早的山茶花, 以及散发香味的山茶花, 共计有500多种, 6000多种的山茶树聚集在此。Camellia Hill除了山茶花外, 还种植了椰子树等各种造型树, 为一造景树木园。除此以外, Camellia Hill在不同的季节也能看见不同种类的花。

京畿道

- ◆ **海棠飞禽公园** - 参观秋海棠园, 欣赏美丽的花朵、鸟类和宜人的花园。在花园中疗养, 欣赏四季花开和鸟儿的欢笑。在韩国体验羊驼、山羊等大自然的奇妙。
- ◆ **Kyochon 炸鸡体验** - 亲手打造一份专属你的香脆又多汁的韩国桥村炸鸡! 从挑选鸡肉、调制裹粉到炸至金黄酥脆, 再淋上经典的蒜香酱油、蜂蜜或香辣红椒酱, 让你一口感受正宗韩国风味。这是一场简单又有趣的美味体验, 让你轻松做出属于自己的桥村招牌炸鸡!

首尔

- ◆ **63天空野餐观景台** - 位于首尔汝矣岛的63大厦顶层, 是韩国首个户外高空观景体验空间。游客可在高空开放式观景平台俯瞰首尔市区、汉江及周边景观, 感受开阔壮丽的城市天际线。白天可欣赏现代都市风光, 夜晚则可观赏璀璨迷人的首尔夜景, 是拍照打卡及浪漫约会的热门景点。
- ◆ **昌德宫** - 是韩国首尔最具代表性的古代皇家宫殿之一, 建于1405年。作为首尔五大宫殿中保存最完整的宫殿, 昌德宫以顺应自然地形而建的独特布局闻名, 建筑与周围环境和谐融合。1997年被列入联合国教科文组织世界文化遗产, 其中秘苑(后苑)更是韩国传统园林艺术的代表作, 展现了朝鲜王朝皇室的生活与审美文化。



✓ 6早餐/6午餐/5晚餐

风味餐:

济州黑毛猪肉烧烤
韩式(粒)鲍鱼海鲜砂锅
人参鸡汤

济州特色四色饺子锅
青花鱼定食风味餐
韩式+国际自助餐



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 济州RAMADA CITY HALL酒店或济州君临海域酒店或同级
- ✓ 普米尔酒店或安山广场酒店或同级
- ✓ 首尔Sollago 明洞/ Mercure Ambassador Seoul Magok 酒店或同级

x3晚
x1晚
x2晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。